

Flair Airlines Announces Summer 2024 Schedule and Two New Routes

- **Flair's Summer 2024 schedule features capacity growth in many of Canada's most popular vacation markets**
- **Flair will also expand its network with two new routes: Quebec City to Toronto and Vancouver to Guadalajara, Mexico***

EDMONTON, November 1, 2023 - Flair Airlines, Canada's leading low fare airline, continues to offer more Canadian destinations for less with its summer 2024 schedule announcement. Flair has increased frequencies on popular domestic routes, added two new routes, and has doubled capacity on international routes for summer as it works to further its mission of connecting Canadians across the country, and beyond, at affordable prices.

The airline will also offer expanded service to sun destinations throughout North America as a response to the positive demand seen for winter flights to the US, Mexico and Caribbean.

Flair's summer route network has been designed to take Canadians from coast to coast, and beyond, for less. Compared to last summer's schedule:

- 25% increase in capacity out of the Greater Toronto Area from aircraft bases in Toronto and Kitchener-Waterloo
- Nearly 100% growth in flights to the United States, including popular destinations like Nashville, New York, Los Angeles, San Francisco, Las Vegas, Orlando, and Fort Lauderdale
- Extension of popular winter routes like Toronto to Kingston, Jamaica and Punta Cana, Dominican Republic
- 33% increase in service to Abbotsford, BC, ensuring continued low cost options for the Lower Mainland

"We're working hard to bring low fares to cities across Canada," said Stephen Jones, President of Flair Airlines. "Next summer, we'll give Canadians more options than ever before to travel and experience more of this beautiful country. We are ecstatic to offer Canadians the lowest fares in Canada, with more flights per day and per week across North America. Our lowest fares are available starting today, so visit FlyFlair.com to plan your summer vacation."

New service between Toronto Pearson International Airport and Québec City Jean Lesage International Airport begins on May 6, and will fly three times weekly. In addition, twice weekly service between Vancouver International Airport and Miguel Hidalgo y Costilla International Airport in Guadalajara, Mexico* begins on May 31. The last time Vancouver was connected with nonstop service to Guadalajara was 2004.

"We are excited to connect family and friends with our new nonstop between Vancouver and Guadalajara," said Jones. "The response to our flights between Toronto and Kingston, Jamaica has been overwhelmingly positive, so we wanted to deliver on the same request from our Vancouver fliers to visit Jalisco at affordable prices. We've heard you, and now we're going to deliver."

Flights are now available to book at flyflair.com. One-way fares from Toronto to Quebec City start at \$49, including taxes and fees. One-way fares from Vancouver to Guadalajara start at \$129, including taxes and fees. There are limited seats and availability for the fares.

*subject to obtaining the required permits from civil aviation authorities

About Flair Airlines

Flair Airlines is Canada's leading low fare airline and its greenest airline, on a mission to provide affordable air travel that connects them to the people and experiences they love. With an expanding fleet of Boeing 737 aircraft, Flair is growing to serve over 35 cities across Canada, the U.S., Mexico, Jamaica, and the Dominican Republic. For more information, please visit www.flyflair.com.

Media Contacts

Members of the media may contact media@flyflair.com for more information.

More of North America, for less, with Flair.

Increases:

Halifax	Winnipeg
Kitchener- Waterloo	Kitchener-Waterloo
Montreal	Toronto
Toronto	Edmonton
Saint John	Las Vegas
Toronto	Toronto
Charlottetown	Calgary
Kitchener-Waterloo	Abbotsford
Toronto	Puerto Vallarta
Montreal	Kelowna
Ft. Lauderdale	Toronto
Halifax	Abbotsford
Toronto	Calgary
Kingston	Edmonton
Puerto Vallarta	Kitchener-Waterloo
Punta Cana	Toronto
Kitchener-Waterloo	Vancouver
Abbotsford	Las Vegas
Cancun	Puerto Vallarta
Ft. Lauderdale	San Francisco
Halifax	
Winnipeg	

Flair Airlines annonce son horaire d'été 2024 et deux nouvelles routes

- **L'horaire de Flair pour l'été 2024 se caractérise par une augmentation de la capacité dans plusieurs des marchés de vacances les plus populaires au Canada**
- **Flair élargira également son réseau avec deux nouveaux itinéraires : Québec-Toronto et Vancouver-Guadalajara, Mexique*.**

EDMONTON, le 1er novembre 2023 - Flair Airlines, la principale compagnie aérienne à bas prix du Canada, continue d'offrir plus de destinations canadiennes à moindre coût avec l'annonce de son horaire pour l'été 2024. Flair a augmenté les fréquences sur les itinéraires nationaux populaires, a ajouté deux nouveaux itinéraires et a doublé la capacité sur les itinéraires internationaux pour l'été, alors qu'elle s'efforce de poursuivre sa mission de relier les Canadiens à travers le pays, et au-delà, à des prix abordables.

Flair proposera également des services étendus vers des destinations soleil à travers l'Amérique du Nord, en réponse à la demande positive observée pour les vols d'hiver vers les États-Unis, le Mexique et les Caraïbes.

Le réseau d'itinéraires estivaux de Flair a été conçu pour transporter les Canadiens d'un côté à l'autre du pays, et au-delà, pour moins cher. Par rapport au réseau de l'été dernier :

- Augmentation de 25 % de la capacité au départ de la région du Toronto, à partir des bases aériennes de Toronto et de Kitchener-Waterloo.
- Augmentation de près de 100 % des vols vers les États-Unis, y compris vers des destinations populaires telles que Nashville, New York, Los Angeles, San Francisco, Las Vegas, Orlando et Fort Lauderdale.
- Extension des liaisons hivernales populaires telles que Toronto vers Kingston (Jamaïque) et Punta Cana (République dominicaine)
- Augmentation de 33 % de la capacité de desserte d'Abbotsford (C.-B.), ce qui permet d'offrir à la population du Lower Mainland des options à bas prix.

"Nous travaillons fort pour offrir des tarifs bas dans toutes les régions du Canada", a déclaré Stephen Jones, président de Flair Airlines. "L'été prochain, nous offrirons aux Canadiens plus d'options que jamais pour voyager et découvrir davantage ce magnifique pays. Nous sommes ravis d'offrir aux Canadiens les tarifs les plus bas au Canada, avec plus de vols par jour et par semaine à travers l'Amérique du Nord. Nos tarifs les plus bas sont disponibles dès aujourd'hui, alors visitez [FlyFlair.com](https://flyflair.com) pour planifier vos vacances d'été.

Le nouveau service entre l'aéroport international Pearson de Toronto et l'aéroport international Jean-Lesage de Québec débutera le 6 mai et sera assuré trois fois par semaine. De plus, un service bihebdomadaire entre l'aéroport international de Vancouver et l'aéroport international Miguel Hidalgo y Costilla de Guadalajara, au Mexique*, débutera le 31 mai. La dernière fois que Vancouver a été reliée à Guadalajara par un service sans escale, c'était en 2004.

"Nous sommes ravis de relier familles et amis grâce à notre nouvelle liaison sans escale entre Vancouver et Guadalajara", a déclaré M. Jones. "La réaction à nos vols entre Toronto et Kingston, en Jamaïque, a été extrêmement positive. Nous voulions donc répondre à la même

demande de nos passagers de Vancouver, à savoir visiter Jalisco à des prix abordables. Nous vous avons entendus, et maintenant nous allons tenir nos promesses".

Les vols sont désormais disponibles à la réservation sur flyflair.com. Les tarifs pour un aller simple de Toronto à Québec commencent à 49 \$, taxes et frais inclus. Les tarifs aller simple de Vancouver à Guadalajara commencent à 129 \$, taxes et frais inclus. Le nombre de places et la disponibilité de ces tarifs sont limités.

*Sous réserve de l'obtention des autorisations nécessaires de la part des autorités de l'aviation civile.

À propos de Flair Airlines

Flair Airlines est la première compagnie aérienne à très bas prix et la plus écologique du Canada. Sa mission est d'offrir des voyages aériens abordables qui les relient aux gens et aux expériences qu'ils aiment. Flair Airlines dessert plus de 35 villes au Canada, aux États Unis, au Mexique et dans les Caraïbes. Pour plus d'informations, veuillez consulter le site www.flyflair.com.

Relations avec les médias

media@flyflair.com

Plus d'Amérique du Nord, pour moins cher, avec Flair.

Augmentations:

Halifax	Winnipeg
Kitchener- Waterloo	Kitchener-Waterloo
Montreal	Toronto
Toronto	Edmonton
Saint John	Las Vegas
Toronto	Toronto
Charlottetown	Calgary
Kitchener-Waterloo	Abbotsford
Toronto	Puerto Vallarta
Montreal	Kelowna
Ft. Lauderdale	Toronto
Halifax	Abbotsford
Toronto	Calgary
Kingston	Edmonton
Puerto Vallarta	Kitchener-Waterloo
Punta Cana	Toronto
Kitchener-Waterloo	Vancouver
Abbotsford	Las Vegas
Cancun	Puerto Vallarta
Ft. Lauderdale	San Francisco
Halifax	
Winnipeg	